
 
MINISTARSTVO PRIVREDE KANTONA SARAJEVO  
 

 

Postovani,   

dostavljam zastupnicka pitanja sa sjednice 26.11.2024.  

1. Ministru privrede a tice se  KJP " Veterinarska stanica" 

-Da li ste u ovoj godini ijednom sa saradnicima posjetili KJP "Veterinarska stanica" ?  

-Da li je bilo izmjena u Sistematizaciji radnih mjesta i ako jest, da li se koeficijent povecavao 
selektivno, samo pojedinim uposlenicima?        

- Da li je tacno da nosioci posla, dr.veterinari i veterinarski tehnicari imaju najmanje place u KS?           
- Da li su u ovoj godini izmireni svi dugovi prema dobavljacima i uposlenicima?                             

- Da li su uplaceni  porezi i doprinosi za PIO/MIO za 2008.g i 2009.g. sto je bio problem.?                         

 

 

 

Smiljana Viteskic, zastupnica SDA u SKS 

 


